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Devisch wil vaccinatiebeleid op Europese
agenda
nieuws

Boerenbond-voorzitter Noel Devisch vindt vaccinatie, en meer bepaald de zogenaamde
kringvaccinatie in een zone waar gevallen van mond- en klauwzeer opduiken, de beste
methode om de ziekte te bedwingen. "Er is daarenboven niets mis met de consumptie van
ingeënt vlees, vaccinatie moet nu dringend worden besproken op Europees niveau", aldus
Devisch zondag in de Zevende Dag.
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Boerenbond-voorzitter Noel Devisch vindt vaccinatie, en meer bepaald de zogenaamde
kringvaccinatie in een zone waar gevallen van mond- en klauwzeer opduiken, de beste methode om
de ziekte te bedwingen. "Er is daarenboven niets mis met de consumptie van ingeënt vlees,
vaccinatie moet nu dringend worden besproken op Europees niveau", aldus Devisch zondag in de
Zevende Dag.
"We zijn tegen het verbod op vaccinatie maar Europa heeft dat verbod tien jaar geleden ingesteld,
onder meer onder druk van Groot-Brittannie", luidt het bij Devisch. "Door kringvaccinatie rond een
haard waar MKZ uitbreekt kan de verspreiding van de ziekte worden lamglegd", stelt de
Boerenbond-voorzitter die zondag tijdens het programma antwoordde op vragen uit het publiek.
Devisch vond het ook zinloos om levende kalveren vanuit Ierland naar Belgie te voeren om die dan
hier vet te mesten. Ook het transport van dieren moet volgens de voorzitter beter worden
gecontroleerd.
Ook Marc Janssens van de Vlaamse Dierenartsenvereniging zei in het VRT-journaal dat het
Europees vaccinatieverbod in de volgende weken in vraag moet worden gesteld. "Vandaag moet in
Belgie nog niet worden gevaccineerd tenzij er een MKZ-haard uitbreekt door ingevoerde dieren. In
Groot-Brittannie daarentegen moet men onder ogen zien dat de situatie niet onder controle is en dat
vaccinatie nodig is om het vasteland te beschermen, zegt Janssens.
"De landbouw moet in de toekomst ook op een andere manier gaan werken", zegt Devisch nog. "We
moeten blijven produceren voor de export maar dat mag niet ten koste gaan van de kwaliteit of het
dierenwelzijn. Er zullen in de toekomst twee soorten landbouwbedrijven komen: diegenen die
competitief zijn op Europees niveau en kleinere bedrijven voor hoevetoerisme, biologische
landbouw en hoevebeheer", stelt de Boerenbond-voorzitter.
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